

Referat af bestyrelsesmøde

Mandag d. 8. april kl. 19.00

hos Ole.

Odense, d. 8. april 2024

Deltagere: Alice, Mette, Ole, Arne og Jane. Afbud fra Steen.

Dagsorden:

1. Opfølgning på referat fra sidste møde
 - En lille ændring på hjemmesiden i forhold til seneste referat, ellers ingen bemærkninger.
2. Godkendelse af dagsorden
 - Dagsorden godkendt.
3. Arbejdet i bestyrelsen
 - Fortsat drøftelse af arbejdsform, mødehyppighed, behandling af sager mellem møderne, brug af bestyrelsesmailen og referent til møderne
 - Opfølgning på generalforsamlingen - evaluering af formen
 - Fint at holde det fredag aften, når der ikke er fest bagefter.
 - Succes med varm mad.
 - Det begynder at knibe med at finde lokaler i forhold til antal medlemmer.
 - Vi holder dialogen åben, så vi er i god tid til næste generalforsamling.
 - Arbejdsgruppe i forhold til at se på vedtægterne vedr. eksklusion

- Der er aftalt opstartsmøde med arbejdsgruppen 17. April. Gruppen består af Steen Johansen, Mette Roed fra bestyrelsen og Tanja Brusen, Jette Mouritzen som menige medlemmer.

4. Aktiviteter

- Opfølgning aktiviteterne - er der nogen der har noget at berette
 - Bowling kører stille og roligt.
 - Der er et arrangement med minigolf på vej.
 - Pool kører problemfrit.
 - Påskefrokosten var en succes.
- Status på hjemmesiden - noget at berette
 - Peter Pavia kan oprette sin egen pind på hjemmesiden omkring PC-hjælp.
 - De fleste aktiviteter kører planmæssigt.
 - Alice tager fat i Teatergruppen omkring synliggørelse på hjemmesiden.
 - Vi arbejder videre på hjemmesiden på næste møde.
- Opfølgning på fordeling af opgaverne.
- Planlægning af medlemsmøde d. 3. maj
 - Næste medlemsmøde i Hjallesø kl. 18.00.
 - Alice tager de sædvanlige kasser med.
 - Smørrebrød fra Allegården.
 - Ole laver opslag på Place2book.
 - Mette laver udkast til medlemsmøde.
- Status vedr. fester
 - Der kommer ikke nogen efterårsfest i denne omgang. Næste fest bliver julefrokosten.
 - Steens ølsmagning er fastsat til oktober.
 - Arne kontakter de kulørte kulturelle om evt. grillaften.
- Badminton, de har henvendt sig efter vores beslutning på sidste møde.
 - Arne kontakter Marianne Knoth for yderligere dialog.
- Dato og form for tovholderarrangement og medlemsmøde i efteråret
 - Tovholdermøde 28. September kl. 10.00. Mere info følger.
 - Medlemsmøde 25. Oktober. Mere info følger.

5. Administration

- Opdatering af hjemmesiden
 - Der er ikke opdateret endnu.
- Problemer med formularen om at blive medlem
 - Ole kontakter Bente.
- Bolbro Brugerhus - status og møde med bestyreren
 - Alice tager kontakt til Lone Juul Pedersen fra Bolbro Brugerhus omkring et møde i maj måned.

6. SRC Danmark

- Hvordan understøtter vi at der kommer deltagere fra Odense til landsfesten i efteråret?
 - Ole undersøger om der er interesse for at tage til landsfest, hvis SRC sørger for bustransport.

7. Økonomi

- Fortsat drøftelse af hvordan vi vil disponere midler i 2024.
 - Vi har kigget på årets aktiviteter og deler ud til de sædvanlige aktiverer og fester.
- Procedure for aftaleindgåelse, faktura og betaling.
 - Mobilepay er blevet billigere for foreningen. Ingen grund til ændringer.
 - Der kræves kvitteringer og fakturaer for, når foreningen handler, booker musik osv. Betaling er fast med bankoverførsel.

8. Evt.

- Dato for kommende møder
 - Næste bestyrelsesmøde 27. maj hos Alice